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Onderwerp

Bereikbaarheid Haagse regio 11 maart

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

Farmers Defence Force heeft de ‘grootste demonstratie aller tijden’ aangekondigd waarbij op zaterdag 11

maart uit alle windstreken tractoren naar Den Haag komen. Dezelfde dag wil Extention Rebellion met

duizenden mensen de A12 blokkeren. Tegelijkertijd is het Malieveld afgesloten vanwege de CPC-loop op

zondag 12 maart. De VVD vreest chaos in het verkeer en vastlopende wegen in en rond Den Haag. De VVD

vindt daarom dat gemeenten, provincie en Rijkswaterstaat alles op alles moeten zetten Den Haag en

omliggende steden en dorpen bereikbaar te houden. 

Mogen demonstreren is een belangrijk recht dat je zoveel mogelijk moet faciliteren, maar de VVD wil dat

de stad bereikbaar blijft en dat weggebruikers tijdig worden geïnformeerd over wegafzettingen en

omleidingen.

De VVD heeft hierover de volgende vragen:

1. Bent u bekend met de aangekondigde demonstraties? 

Ja, dit is bekend.

2.  Bent u voorbereidingen aan het treffen samen met gemeenten, Rijkswaterstaat, openbaar

vervoermaatschappijen, MRDH en NS om de bereikbaarheid van Den Haag en omgeving op 11 maart

te waarborgen? Zo nee, waarom niet?  

De gemeente Den Haag is primair verantwoordelijk voor de openbare orde tijdens demonstraties. Zij

zullen gezamenlijk met de hulpdiensten de demonstratie faciliteren en coördineren. Waar nodig zal de

gemeente contact opgenomen worden met andere overheden voor mogelijke ondersteuning.

In dit specifieke geval heeft de gemeente ons (nog) niet gevraagd om extra maatregelen te nemen op het

gebied van verkeersmanagement. Er is ambtelijk contact tussen de gemeente en de provincie om elkaar te

informeren en wanneer nodig maatregelen te nemen.
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3. Bent u met ons van mening dat het belangrijk is dat nood- en hulpdiensten op 11 maart hun plaats van

bestemming kunnen bereiken? Welke stappen onderneemt u hiertoe (tezamen met gemeenten en

Rijkswaterstaat)?  

Zie antwoord vraag 2 

Met de huidige werkzaamheden in en rond Den Haag en sluipverkeer dat gaat ontstaan, dreigt Den Haag

vast te lopen. Het is belangrijk dat alle weggebruikers tijdig geïnformeerd zijn en goed voorbereid de weg

opgaan, de fiets pakken of het openbaar vervoer nemen.

4. Bent u met ons van mening dat andere weggebruikers goed én tijdig geïnformeerd moeten worden

over wegafsluitingen en omleidingen? Welke stappen onderneemt u hiertoe?  

De provincie is samen met andere wegbeheerders al tijden bezig om het proces van wegafsluitingen goed

op elkaar aan te laten sluiten, zodat de hinder voor de weggebruiker geminimaliseerd kan worden. In dat

kader hebben we met o.a. het rijk, havenbedrijf en de MRDH Zuid-Holland Bereikbaar opgezet om dit

proces nog beter te stroomlijnen, mede met het oog op de grote onderhoudsopgave die Rijkswaterstaat

heeft in de komende jaren. Het goed informeren van de weggebruiker over eventuele werkzaamheden is

onderdeel van de afspraken die gemaakt zijn in het kader van Zuid-Holland Bereikbaar

Onlangs mocht ik samen met één van de Zuid-Hollandse boa’s de weg op en vanuit de praktijk is de

ervaring dat in de staart van een file vervelende ongelukken kunnen gebeuren.

5. Hoe neemt u dit risico op ongelukken mee in de voorbereidingen?  

Ongevallen die in de staart van een file plaatsvinden zijn in principe moeilijk te voorkomen door

maatregelen, aangezien het gevolg is van een onvoorzienbare omstandigheid. Wel proberen we door

middel van incident management de tijd dat een weg is afgesloten door een ongeval en/ of pech zo kort

mogelijk te laten zijn. Dit heeft tot effect dat er minder filevorming plaatsvindt en ook minder kans op

nieuwe ongevallen. Met diverse partijen zijn hierover afspraken gemaakt, zodat onze reactietijd op een

onvoorzienbare omstandigheden zo snel mogelijk is.

Den Haag, 21 maart 2023

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

  drs. M.J.A. van Bijnen MBA  drs. J. Smit


